



Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

- ❖ 全程无购物
- ✓ 特别赠送:帽子、围巾、手套每人一套
- ❖ 长白山天池:冬季长白山的雪,美得超乎你所有想象
- ❖ 长白山魔界景区:自然与人工的力量 而形成的神奇景观,被影友称之为 "魔界"
- ❖ 长白山百花谷村落
- ❖ 伏尔加庄园:一个以俄罗斯文化为主题的园林,充满异域风情的庄园
- ❖ 中国第一雪乡 梦幻家园景区
- ❖ 冰雪大世界(视天气而定)
- ❖ 哈尔滨啤酒博物馆:每人一杯现酿啤酒 + 互动体验区
- ❖ 哈尔滨:中央大街,索菲亚教堂
- ❖ 打卡网红大雪人+品尝雪人咖啡



风味美食

- 满族三套碗
- 朝鲜歌舞宴
- 东北农家宴
- 东北烤肉
- ♦ 特别安排:哈尔滨伏尔加庄园俄式大餐+红酒(价值 RMB168/人)



住宿

住宿: 4 + 5 *酒店

- ✓ 特别安排入住雪乡一晚,体验农家火坑(2人一间)
- . 吉林: 紫光苑大饭店或同级 5*
- . 长白山: 长白天地度假酒店或山水泉大酒 店或同级 5*
- . 敦化: 敦化京华尊享商务酒店或同级 4*
- . 伏尔加庄园 4*: 无三人间(单间需补\$60)
- . 哈尔滨: 永泰喜来登或同级 5*

☞ 必须自费项目

❖ 梦幻家园+冰雪十里画廊+伏尔加庄园 俄罗斯歌舞表演 = RMB 600 元/人



第一天:新加坡→长春(经停上海或北京) -吉林 (晚餐)

齐聚新加坡樟宜机场,乘搭客机飞往长春。 抵达后,开始您的行程。

【东北棉服店】您可以在这里购买你的冬衣。 【北山公园】是一座久负盛名的寺庙风景园 林,现已成为人们踏春、消夏、赏荷、观雪 的旅游胜地。

【满族民俗博物馆】(周一闭馆,免费景点不做替换)满族博物馆,可让您在较短的时间内,形象生动地了解历史上满族城乡劳动人民的物质生活和精神生活。

第二天: 吉林 - 长白山 (早/午/晚餐) 【长白山北坡风景区,(含环保车及倒站车)】,【天池】(视天气而定),长白山天池 像一块瑰丽的碧玉镶嵌在雄伟的长白山群峰 之中,它是中国最高最大的高山湖泊。

【长白山大瀑布(冰瀑)】因池水碧绿深窘而得名。每逢雾起,潭上水雾弥漫,与高山岳桦、旷古巨石浑然而一体,美不胜收,恰似人间仙境。

【聚龙温泉群雾凇景观带】(视天气而定) 也叫聚龙温泉,位于长白瀑布北约 900 米, 落笔峰北倒石堆下侧。

第三天:长白山 - 敦化 (早/午/晚餐)

【长白山魔界景区】"魔界"的水系是长白山天池流泻而下的温泉水,常年不结冰,每到冬季,当气温达零下20摄氏度时,雾气蒸腾,出现雾凇和树挂,氤氲缭绕、旖旎景色如仙境,仿佛到了原始社会的远古世界,摄影人称这里为"魔界"。

【长白山百花谷村落】将为你打开一扇了解中国朝鲜族百年历史的窗口,带你领略朝鲜族民俗文化的独特魅力。**学一学朝鲜族语言、与朝鲜族阿祖妈学习打年糕、体验穿朝鲜族服装**。

第四天: 敦化 - 雪乡 (早/午/晚餐) 【雪乡景区】(含门票及接驳车)棒槌山木栈道、 雪韵大街夜景。由于受海洋性环境和大陆性季 风的双重影响,加上海拔高,受山区小气候的影响,双丰林场夏季降雨充沛,冬季降雪早,雪期 长,是我国降雪最大的地区。 第五天: 雪乡 - 伏尔加庄园(早/午/晚餐)继续欣赏景色秀丽民风淳朴气候独特的雪乡,你也可以自费乘压雪车前往雪乡最高点羊草山,观冬日层林尽染的雪景。结束后乘车前往哈尔滨并入住伏尔加庄园。

第六天: 伏尔加庄园 - 哈尔滨(早/午/晚餐) 【伏尔加庄园】庄园以俄罗斯文化为主题, 集会议培训、休闲娱乐、文化沙龙、冰雪活动、户外运动等功能为一体的文化旅游度假 区。【体验冰雪项目: 越野滑雪、高山雪圈 一次(12月15日后出发团队)、堆雪人等】 【圣尼古拉教堂】是一座俄罗斯东正教教堂。 【冰雪大世界(视天气而定)】是全球规模 最大的冰雕展之一。梦幻迷离的冰雪雕硕, 在雪上展示一片纯白,到了夜晚衬着数以万 计的 LED 灯,展现五光十色的姿态,照亮在 松花江畔。更是哈尔滨冬季旅游的的亮点。 **如遇冰雪大世界未开放替换室内冰雕***

第七天:哈尔滨 (早/午/晚餐)

【中央大街】街道建筑包罗了文艺复兴,巴 洛克等多种风格的建筑71栋。

【打卡网红大雪人+品尝雪人咖啡】 **网红大雪人未建好以城屿 IN 象代替** 【索菲亚教堂广场】圣索菲亚大教堂是目前

中国保存较为完整的拜占庭式建筑。

【哈尔滨啤酒博物馆+互动体验区、啤酒加工车间(每人一杯现酿哈尔滨啤酒)】

【 滨州铁路桥玻璃栈道】位于松花江边, 风景秀丽,晶莹剔透的钢化玻璃,倒映着空 中的钢梁、蓝天和白云,令游人驻足观赏

第八天:哈尔滨→(上海/北京)→新加坡 (早餐)

早餐后,自由活动至指定时间送机返回美丽的家园新加坡。

备注:

1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改. 餐食和酒店均以最终确认为准 2. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险 * 雪乡景区不允许旅行大巴进入,客人需提前一晚整理好随身携带行李包,进入雪乡乘 坐到站车进入景区(到站车无座,需拼车)



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

- Special gift: Winter hat, Ear muffs and gloves
- Mt Changbai, Tianchi
- Mt Changbai Mojie Scenic Area
- Chinese Korean Folk Village (Chinese Korean Folk Village)
- ❖ Volga Manor
- China No.1 Snow Village-Dream House
- **♦ The Harbin Ice and Snow World** (Subject to Weather conditions)
- Harbin Beer Museum + Dynamic Cinema + Interactive experience area + Beer Brewing Workshop(A glass of freshly brewed Harbin Beer for each pax)
- Harbin: Central Street, Stalin Park, St Sophia Cathedral Binzhou Railway Glass Bridge



MEALS INCLUSION

- Manchu 3 set bowls cuisine
- Dongbei Roasted Meat
- Special Arrangement: Volga Manor Russian Style Cuisine



ACCOMMODATION

Accommodation: 4 - 5 Stars Hotels

- ✓ JiLin: Jilin Purple Garden or Equivalent 5*
- ✓ Mt Changbai: Changbai Paradise Resort or Equivalent 5*
- ✓ DunHua: Jinghua Zunxiang Hotel or Equivalent 4*
- ✓ Special arrange experience stay 1 night in Snow village
- ✓ Volga Manor 4*: No Triple sharing (additional charge \$60 for single-room)
- ✓ Harbin: Sheraton Hotel or similar 5*



COMPULSORY TOUR

Dream House in Snow Village + Snow and Ice Ten-Mile Gallery + Russian Dance Performance in Volga Manor = RMB600/Pax



Day 1: Singapore → ChangChun (Stop over Shanghai or Beijing) - JiLin (D)
Assemble at Changi Airport and take flight to Shanghai, then transit to Changchun.

[Winter apparel Store] You can purchase Winter clothes here.

【 BeiShan Park 】 a famous Monastery Landscape Garden, the Beishan park blends traditional Chinese culture mix with Buddhism, Taoism, Confucianism and folk culture.

【Manzhu Museum (closed on Monday)】 is the best preserved Manchu-Han fusion of Manchu and Han residential buildings with Qing Dynasty architectural characteristics in our province and even northeast China. You can know the daily life and traditional culture of Manchu here.

Day 2: JiLin 🖪 Mt Changbai (B/L/D)This morning, you will visit [Northern Mt. Changbai (include eco car) . It was originally a volcano. Later explore the biggest crater lake in China - 【Tianchi (Includes Eco Car Ride)】, located in Jilin Province. Due to its location which has a massive elevation of 2150 meters above sea level, it is also known as the "Heavenly Lake". Then you will explore the 【Changbai Mountain Waterfalls 】 with 60 meters height and the forest. [Julong Hot **Spring** I is about 900 meters away from Changbai Waterfall. The temperature of the hot spring usually rises to 82 degrees, even during a severe winter. The hard rime here is special landscape in northern China.

Day 3: Mt Changbai 角 DunHua (B/L/D)

Mt Changbai Mojie Scenic Area Changbai mountain tianchi flowing down the hot spring water, no ice year-around. When the temperature of -20 degrees Celsius every winter, the beautiful scenery with fog and mist such as fairyland, as if to the primitive society of the ancient world, so the photographer called here "magic".

【Chinese Korean Folk Village (Mt Changbai Hundred Flowers Valley Village) 】 You can experience the local Korea culture here and enjoy learning about the centuries-old history. DIY Tteok (Korean rice cake) with Korean Auntie, and try on Korean costumes.

Day 4: DunHua Snow Village (B/L/D) China Snow Village (Include admission ticket and Shuttle service) a fairy tale like place with the most snowfall. Snow pile up on both sides of the street and with small snow capped houses decorating the area, the snow town is a perfect filming site.

Day 5: Snow Village ■ Volga Manor (B/L/D)

Today you will continue visit **Snow Village**. You can choose optional tour to the most higher point in Snow Village, Yang Cao Mountain. At here you can viewing the snow covered landscape. Lastly, proceed to **Volga Manor** in Harbin.





Day 6: Volga Manor

Harbin (B/L/D)

【Volga Manor】 It presents a unique theme of Russian culture and history of Harbin. View some of the famous replicated Russian landmark buildings in the manor. It has also St. Nicholas Art Gallery and the architecture design sampled the original St. Nicholas Cathedral that was destroyed during Cultural Revolution in Harbin. You can experience cross country skiing&snow tubing/1 time per person (Valid for after 15/Dec departure group) & make a snowman etc (*If facilities are closed, no refund).

[St. Nicholas Church] an orthodox church in Volga Manor.

【 Harbin Ice and Snow world (subject to weather conditions) 】 - First set up by the Harbin Municipal Government in 1999, it is the largest ice and snow art exhibition in the world, must-have attraction of Harbin winter.

If Harbin Ice and Snow world closed will replace to Harbin Indoor Ice Sculptures



Day 7: Harbin (B/L/D)

【Central street】 which is the largest and longest walk street in Asia which was first built in 1898.

【 Check in the popular big snowman + snowman coffee 】 (If Snowman not yet built it will replace by Cheng yu In Xiang)

【Saint Sophia Cathedral 】 It is the biggest orthodox Catholic Church and Byzantine-style architecture in Far East.

【 Harbin Beer Museum + Interactive experience area + Beer Brewing Workshop (A glass of freshly brewed Harbin Beer for each passenger)】

[Binzhou Railway Glass Bridge]

Day 8: Harbin → (Shanghai/Beijing) → Singapore (B)

After breakfast, you can enjoy your free time before transferring to the airport for your flight back to Singapore.

Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2. Sequence of itinerary, meal and hotel are subject to final confirmation.
- 3. Please refer to Chinese itinerary version for more details.
- 4. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- *Coach are not allow enter to Snow village, customer need to bring a hand carry-on luggage and take arrival bus to enter that day.



